
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag 24 januari 2012, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis te 
Middenbeemster.

Aanwezig:
Mevr. A.M.J. Segers (voorzitter) D66
De heer C.J. Jonges (griffier)
De heer M. Bakker BPP (aanwezig bij behandeling punten 1 t/m 13)

Mevr. B.A.C. Jonkde Lange BPP (aanwezig bij behandeling punten 14 t/m 22)

De heer N.C.M. de Lange   BPP
De heer L.J.M. Schagen  BPP
Mevr. R.H. Uitentuis BPP
De heer A.N. Commandeur  CDA
De heer L.D.J. Fabriek CDA
De heer G.J.M. Groot D66
De heer J.W.T. Smit D66 
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 
Mevr. C. van den Berg PvdA 
De heer W. Zeekant  VVD
Mevr. E.J. HelderPauw VVD (aanwezig bij behandeling punten 14 t/m 22)

De heer W.J. van Twisk VVD (aanwezig bij behandeling punten 1 t/m 13)

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester)
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)

Tevens aanwezig:
Mevr. E.  KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

Afwezig met kennisgeving::
De heer P.C. de Waal PvdA

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de aanwezigen op de publieke tribune, en de kijkers thuis en de griffier van harte 
welkom. 
In verband met het zware vergaderprogramma verzoekt zij de leden vanavond alleen 
dringende vragen te stellen.

2. Vaststelling van de agenda.
De voorzitter deelt mee, dat agendapunt 10 komt te vervallen. De uitleg van wethouder 
Hefting volgt later. 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 
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3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Mevr. S. Dekker heeft zich aangemeld om bij punt 11 in te spreken

4. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 13 december 2012.
De griffier stelt op verzoek van de heer De Lange voor de laatste zin op blz. 2 bij punt 6 te 
wijzigen in: Wij willen nadenken hoe we genoemde karakteristieke panden op een 
gemeentelijke lijst krijgen en bij het Rijk kunnen aankloppen voor een financiële 
tegemoetkoming.
Op verzoek van wethouder Klaver wordt voorgesteld om de laatste zin op blz. 3 bij punt 13 
te wijzigen in: Rijkswaterstaat voorziet de A7 in de zomer van 2012 van een nieuw wegdek 
en herstelt tevens de dilatatievoegen in het viaduct in Zuidoostbeemster.
De commissie stelt de besluitenlijst met deze wijzigingen vast.

5. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver. 
Wethouder Klaver beantwoordt vragen van de heer De Lange over verbreding van de N244 
en in relatie daarmee de aansluiting van de Purmerenderweg op de N244 ter hoogte van de 
A7.  Wethouder Klaver zegt toe de politie te zullen vragen handhavend op te treden tegen 
overtreding van het parkeerverbod nabij Villa Zuidwijk.
Hij zegt de heer Groot een overzicht toe van de werkzaamheden die in het kader van 
Gebiedsgericht Benutten op de planning staan.
Vervolgens beantwoordt hij vragen van de Schagen over de werking van de waterberging in 
Beemster in deze natte periode en het betrekken van de jeugd bij de politiek. Dit naar 
aanleiding van het project “Iedereen telt mee”.

6. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G.  Brinkman.
De heer De Lange vindt dat de communicatie via het blad Binnendijks te wensen overlaat. 
Dit komt omdat de bezorging van Binnendijks in het buitengebied ronduit slecht is.
De heer Brinkman zegt deze zorg te delen en actie te zullen ondernemen.
Mevr. Van den Berg vraagt welke vragen de dorpsraad Zuidoostbeemster zijn voorgelegd 
over de bouw van een nieuwe brandweerpost in Zuidoostbeemster. Zij heeft de indruk dat de 
rol van de dorpsraad niet duidelijk was en dat dit tot teleurstelling kan leiden.
De heer Brinkman en wethouder Dings vinden dat de eventuele onduidelijkheid 
weggenomen moet worden.
De voorzitter vindt dat dit een onderwerp is om bij het evaluatiegesprek met de dorpsraden 
mee te nemen.
 
7.Voorstel tot wijziging van het besluit tot delegatie van bevoegdheden aan de 
werkgeverscommissie griffie.
De commissie kan zich unaniem met dit voorstel verenigen.

8. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
Wethouder Hefting licht toe waarom het college heeft gevraagd om agendapunt 10 van de 
agenda af te voeren. Dit houdt verband met het feit dat de aard van de illegale situatie 
anders is dan in het voorstel vermeld staat.
Op een vraag van de heer De Lange zegt hij te zullen bekijken of de glascontainer bij Villa 
Zuidwijk verzonken kan worden geplaatst.

9. Voorstel tot het verlenen van medewerking aan het realiseren van een pension in de 
stolp op het perceel Middenweg 27 te Noordbeemster.
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Wethouder Hefting beantwoordt vragen van de leden Smit en Van den Berg. Op de vraag 
van mevr. Van den Berg over de rol van de Arbeidsinspectie zegt hij een schriftelijk 
antwoord toe.
De commissie kan zich met het voorstel verenigingen en geeft aan dat het als Apunt op de 
raadsagenda kan.  

10. Voorstel tot het verlenen van medewerking aan de realisatie (legalisatie) van een 
drietal recreatieeenheden op perceel Oostdijk 21.
Dit voorstel wordt op voorstel van wethouder Hefting niet behandeld.

11. Voorstel om geen medewerking te verlenen aan de realisatie (legalisatie) van een 
uitbreiding van een bestaande schuur op perceel Purmerenderweg 35 te 
Zuidoostbeemster.
Mevr. Dekker spreekt in en noemt een aantal feiten, waaruit zou blijken dat er onjuistheden 
in het voorstel van het college staan.
De heer Van Twisk zegt, dat de inspreekster hem van mening heeft doen veranderen en de 
leden Van den Berg, Fabriek, Smit en De Lange sluiten zich daarbij aan. De heer De Lange 
stelt het college voor het voorstel terug te nemen.
Wethouder Hefting neemt het voorstel terug en zegt dat het college met een nieuw voorstel 
zal komen.

12. Voorstel tot het verlenen van medewerking aan het slopen en herbouwen van een 
woning op perceel Purmerenderweg 60 te Zuidoostbeemster.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.

13. Voorstel tot het verlenen van medewerking aan het slopen en herbouwen van een 
schuur op perceel Zuiderweg 4 te Westbeemster.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.

14.  Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings
Wethouder Dings beantwoordt vragen van mevr. Jonkde Lange naar aanleiding van het 
project “Iedereen telt mee” en het advies om een kindervertegenwoordiger bij de politiek te 
betrekken. Ook gaat hij in op de bewonersbijeenkomsten over speeltuintjes.
Op een vraag van de heer Groot antwoordt hij, dat er inmiddels overleg is geweest met 
bewoners die het speeltuintje nabij Belvliet/Duysburg willen opknappen.
Op een eerder gestelde vraag van mevr. Van den Berg deelt hij mee, dat de dorpsraad 
Zuidoostbeemster destijds is uitgenodigd voor een presentatie over de brandweerpost en om 
advies is gevraagd. Het college heeft besloten het advies van de dorpsraad niet over te 
nemen.

15. Voorstel tot wijziging van de Gemeenschappelijke regeling GGD Zaanstreek
Waterland en tot wijziging van de begroting 2012 van de GGD ZaanstreekWaterland.
Wethouder Dings beantwoordt de schriftelijke politieke vraag van de PvdA over de 
bezuiniging van 5% en beantwoordt vragen van de leden Van den Berg, Heijmans en 
Schagen.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.
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16. Startnotitie drie decentralisaties Wet Werken naar Vermogen (WWNV), functie 
extramurale (woon)begeleiding en dagbesteding AWBZ en jeugdzorg.
Wethouder Dings en mevr. KroeseVrolijks beantwoorden vragen van de leden Heijmans, 
Commandeur, Van den Berg, Helder en Jonkde Lange.
Wethouder Dings zegt de heer Heijmans een schriftelijk antwoord toe op zijn vraag over het 
bedrag van €46.000 in de algemene uitkering uit het gemeentefonds.
De commissie kan zich unaniem met het voorstel verenigen.
           
17. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 24 januari 2012 en als B of Cpunten voo de raadsvergadering 
op 14 februari 2012.
De commissie bepaalt dat de punten 7, 9, 12, 13, 15 en 16 als Apunt voor de 
raadsvergadering op 24 januari 2012 geagendeerd kunnen worden.
Er zijn geen B of Cpunten.

18. Ingekomen stukken.
Mevr. HelderPauw is niet tevreden over de brief over de leges voor grote evenementen 
(ingekomen stuk nr. 1). Het tarief in Beemster is aanzienlijk hoger dan in andere gemeenten. 

Dit geldt ook voor het legestarief voor minder grote evenementen. De voorzitter zegt een 
schriftelijk reactie van het college toe.
Wethouder Hefting laat weten dat de discussie over wonen in bijgebouwen (ingekomen stuk 
nr. 2) in de 2e helft van april kan plaatsvinden.

19. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven).
De heer De Lange doet een mededeling over een bijeenkomst op 12 januari 2012 met 
vertegenwoordigers van de Actiegroep Beemstertoekomst.

20. Actielijst raadscommissie.
Wethouder Hefting zegt op een vraag van de heer Smit nog geen mededelingen te kunnen 
doen over actiepunt 1 (zaak Mijzerweg 45).
De inhoudelijke discussie over wonen in bijgebouwen (actiepunt 2) wordt in overleg met 
wethouder Hefting gepland op 24 april. 
Actiepunt 3 (behandeling nota over jeugdwerk) wordt op verzoek van wethouder Dings 
gewijzigd in een introductie van Clup Welzijn. De gemeente is met deze organisatie in 
gesprek over jongerenwerk. Deze introductie kan plaatsvinden op 27 maart.
Wethouder Dings zegt de heer Groot toe dat nog deze week informatie over het onderzoek 
maatschappelijke voorzieningen in Middenbeemster voor de raadsleden ter inzage zal 
worden gelegd.

21. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen vragen voor deze rondvraag. 

22. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.
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